

FCD/IB/147/2019

4 أغسطس 2019

السيد الفاضل / حسن عبدالرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي – قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب. 9700
دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. ("الإثمار")

نود إفادتكم بأن إجتماع مجلس إدارة الإثمار الذي عقد اليوم الاحد الموافق 4 أغسطس 2019 في تمام الساعة 1:30 مساءً بتوقيت مملكة البحرين، قد اوصى على التالي:

1- الانسحاب الاختياري من بورصة الكويت للأوراق المالية وذلك للأسباب التالية:

(a) التركيز على جهود إعادة هيكلة رأس المال والمراجعة الشاملة لاستراتيجية النمو،
(b) التأكيد على التزام الشركة بالأنظمة والقوانين في الأسواق المدرجة فيها ولتجنب الوقوع في أية مخالفات تتعارض مع التوجيهات واللوائح التنظيمية الصادرة من هيئة أسواق المال الكويتية والتي قد تتعارض مع اللوائح التنظيمية الصادرة في السوق الرئيس بمملكة البحرين.

وستبقى الشركة مدرجة في كل من بورصة البحرين وسوق دبي المالي.

2- عقد إجتماع الجمعية العامة العادية للشركة ودعوة المساهمين لحضور الاجتماع للموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن الانسحاب الاختياري من بورصة الكويت.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



سامح مهندار
توقيع مخول

FCD/IB/147/2019

4 August 2019

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President - Head of Operations Division
Dubai Financial Market
PO Box 9700
Dubai, United Arab Emirates

Subject: Results of Ithmaar Holding B.S.C. ("Ithmaar") Board of Directors meeting

Please be informed that Ithmaar's Board of Directors met today, 4 August 2019 at 1:30 pm (Bahrain Time) and recommended the following:

1. The voluntarily delist the Company from Boursa Kuwait, for the following reasons:
 - a) To focus on the capital restructuring efforts and review of its growth strategy; and
 - b) To ensure compliance with rules and regulations in the listed markets and to avoid any violation to directives and regulations of Kuwait's Capital Market Authority, which may contradict with capital market regulations and or rules of the home market, the Kingdom of Bahrain.

Ithmaar will continue to be listed in Bahrain Bourse and Dubai Financial Market.

2. To convene an Ordinary General Assembly of the Company ("the Meeting"), and invite the shareholders to the Meeting, to consider and approve the Board of Directors' recommendation in respect of voluntary delisting from Boursa Kuwait.

Yours sincerely,



Sameh Mahmandar
Authorized signatory